
Organ and tissue donation and transplantation Bulletin of the Medical Institute “REAVIZ”. 2023. Volume 13. № 4 

–  154  – 

 

ПЕРСПЕКТИВЫ ЛЕЧЕНИЯ ПРОГРЕССИРУЮЩИХ ФОРМ РАССЕЯНОГО СКЛЕРОЗА  
ТРАСПЛАНТАЦИЕЙ СТВОЛОВЫХ КЛЕТОК (ОБЗОР ЛИТЕРАТУРЫ) 

✉

https://doi.org/10.20340/vmi-rvz.2023.4.TX.1
https://doi.org/10.20340/vmi-rvz.2023.4.TX.3


Вестник медицинского института «РЕАВИЗ». 2023. Том 13. № 4 Донорство и трансплантация органов и тканей 

–  155  – 

PROSPECTS OF TREATMENT OF PROGRESSIVE FORMS OF MULTIPLE SCLEROSIS  
BY TRANSPLANTATION OF STEM CELLS (REVIEW) 

https://doi.org/10.20340/vmi-rvz.2023.4.TX.3


Organ and tissue donation and transplantation Bulletin of the Medical Institute “REAVIZ”. 2023. Volume 13. № 4 

–  156  – 

α

γ



Вестник медицинского института «РЕАВИЗ». 2023. Том 13. № 4 Донорство и трансплантация органов и тканей 

–  157  – 

 

 



Organ and tissue donation and transplantation Bulletin of the Medical Institute “REAVIZ”. 2023. Volume 13. № 4 

–  158  – 



Вестник медицинского института «РЕАВИЗ». 2023. Том 13. № 4 Донорство и трансплантация органов и тканей 

–  159  – 

γ

α α

γ α

 

 é á

 

 



Organ and tissue donation and transplantation Bulletin of the Medical Institute “REAVIZ”. 2023. Volume 13. № 4 

–  160  – 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

   γδ

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 ò

 

 

 

 

 

 

 

 



Вестник медицинского института «РЕАВИЗ». 2023. Том 13. № 4 Донорство и трансплантация органов и тканей 

–  161  – 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


